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Vragen van het lid Van der Linde (VVD) aan de minister voor Wonen en 
Rijksdienst over leegstand van het CBS-gebouw in Leidschendam-Voorburg 
(ingezonden 4 oktober 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de situatie rond het leegstaande CBS-gebouw in 
Leidschendam-Voorburg? 

Vraag 2
Hoe verhoudt het verkooptraject van dit gebouw zich tot de structuurvisie van 
de gemeente Leidschendam-Voorburg, die zich richt op woningbouw? 

Vraag 3
Is het waar dat het pand in zijn huidige staat niet bruikbaar is vanwege 
brandonveiligheid? Is herbestemming van het gebouw denkbaar en haalbaar? 

Vraag 4
Is het waar dat de kosten van leegstand ongeveer een miljoen euro per jaar 
zijn, zoals in NRC Handelsblad van 21 augustus1 wordt gemeld? Zo nee, om 
welk bedrag gaat het dan? Is het waar dat deze leegstandskosten worden 
gemaakt sinds 2008? 

Vraag 5
Welke boekwaarde hebben het gebouw en het onderliggende perceel? Is 
verkoop, sloop of renovatie van dit specifieke pand opgenomen in de 
Rijksbegroting?2 

Vraag 6
Welke procesafspraken zijn gemaakt met de gemeente? Zijn er onderhande-
lingen gaande?

1 NRC Handelsblad, 21 augustus 2013, «60.000 m niks. Hoe kom je daar vanaf»?
2 Kamerstukken 33 750 XVIII, nr. 2, blz. 75
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